
Priboj -  Trgovinski sud u U`icu
usvojio je Unapred pripremljeni plan
reorganizacije (UPPR) Fabrike auto-
mobila Priboj (FAP), {to zna~i da pri-
bojska fabrika ne}e i}i u ste~aj. FAP
ovom odlukom prelazi u vlasni{tvo dr-
`ave Srbije i nastavlja da posluje bez
dugovanja, po tr`i{nim principima.
Direktor Ranko Vukovi}, pored aktu-
elnog posla i isporuke 30 kamiona, na-
javljuje zapo{ljavanje 200 radnika i no-
ve poslove od kojih je, kako ka`e, naji-
zvesniji onaj zasnovan na dogovoru sa
Vojskom Srbije.

Poverioci su prihvatili UPPR a za
njega je, kao predstavnik 600 radnika,
na osnovu prethodno postignutog do-
govora sa predstavnicima lokalne sa-
mouprave i vlade, glasao i Miroslav
Mr{evi}. Na taj na~in je, kako saznaje-
mo od menad`menta FAP, oko devet
miliona dinara duga fabrike pretvore-

no u kapital. Udeo dr`ave u vlasni{tvu
je 95 odsto, tri odsto pripadaju komer-
cijalnim poveriocima, a dva radnici-
ma. „UPPR daje sigurnost da sada po-
slujemo po tr`i{nim osnovama“, ka`e
za na{ list generalni direktor FAP Ran-
ko Vukovi}. Podse}aju}i da ova fabri-
ka ima ugovor o proizvodnji 30 kami-
ona za poznatog kupca preko koga }e
oni biti izvezeni u Emirate, Vukovi}
najavljuje mogu}e nove poslove. „Izve-
sno je da }emo imati inostranog kup-
ca posle nove godine. U januaru najve-
rovatnije, a posle posete delegacije Voj-
ske Srbije pro{le nedelje, na ~elu sa mi-
nistrom odbrane, koja je izvr{ila uvid
u stanje FAP-a i njihovog uverenja da
mo`emo da budemo siguran partner
vojsci, potpisa}emo  novi ugovor“, do-
daje na{ sagovornik. 

Ministar odbrane Zoran \or|evi}
nedavno je posetio FAP i razgovarao sa

generalnim direktorom Rankom Vu-
kovi}em i predsednikom op{tine Laza-
rom Rvovi}em. Ministarstvo odbrane
je u saradnji sa Ministarstvom privre-
de iniciralo dono{enje Zaklju~ka Vla-

de Srbije kojim je preporu~eno dr`av-
nim poveriocima da prihvate Unapred
pripremljeni plan reorganizacije, ~ime
su stvoreni uslovi da najve}i deo duga
bude konvertovan u kapital poverila-

ca. Time je FAP-u data jo{ jedna {ansa
da na zdravim i ekonomskim osnova-
ma razvija svoju poslovnu politiku, sa-
op{tava Ministarstvo odbrane. S. B.
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Novi Pazar - Nelegalna nadogradnja na gradi Fakulteta za
islamske studije (FIS) u centru Novog Pazara i dalje je tema
broj jedan u ovom gradu. Kao na filmskoj traci smenjuju se
saop{tenja i me|usobne optu`be politi~kih aktera na ovom
podru~ju, ali i dr`avnih zvani~nika. Pro{le sedmice premi-
jer Aleksandar Vu~i} je rekao da ne}e da ru{i spornu nado-

gradnju i da ne}e da po{alje @andarmeriju. Narodni posla-
nik i biv{i muftija sand`a~ki Muamer Zukorli} je izdao sa-
op{tenje za javnost u kojem je napisao da je „osetio zna~aj-
no olak{anje znaju}i da }e ovaj gest premijera doprineti spu-
{tanju tenzija koje su ponovo podignute u Sand`aku“ S.N.
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Ovaj prilog sufinansira op{tina PribojPRIBOJ DANAS

Priboj - U Slobodnu zonu
Priboj stigao je novi, tre}i inve-
stitor, farmaceutska firma
„Duo farma“ iz Sarajeva, ali
proizvodnje jo{ uvek nema.
O~ekuje se po~etkom naredne
godine. Pro{log petka je u Pri-
boju potpisan ugovor izme|u
vlasnika firme „Duo Farma“ dr.
Ferida Hajdarevi}a i direktora
Slobodne zone Milisava [alipu-
ra, kao i direktora Industrijskih
parkova Milomira Lu~i}a. Pot-
pisivanju ugovora prisustvovao
je i pomo}nik predsednika op-
{tine Priboj za lokalni i eko-
nomski razvoj Jasmin Hod`i}.

Ugovor koji je potpisan na
10 godina podrazumeva proiz-
vodnju pod povla{}enim uslo-
vima (osloba|anje od PDV,
osloba|anje od carine , lokalnih
taksi), i zapo{ljavanje 10 radni-
ka , a predstavnici firme koja }e,
kako je najavljeno prilikom
potpisivanja ugovora , u po~et-
ku proizvoditi lekove za veteri-
narsku medicinu o~ekuju da }e
posle razvoja proizvodnje hu-
manih lekova mo}i da uposle i
ve}i broj radnika. Pod sli~nim
uslovima, pre Sarajlija, ugovor

o proizvodnji u Slobodnoj zoni
Priboj su potpisale jo{ dve fir-
me, {panska „Refisa“ koja se
bavi izradom poliestersko-me-
talnih delova za vagone, tram-
vaje, autobuse i ameri~ki
„MHT“ ~ija delatnost su klima
ure|aji. Kako je najavljivao pr-
vi zakupac Slobodne zone, „Re-
fisa“ je ve} trebalo da po~ne
proizvodnju u prethodnom
mesecu i uposli 20 radnika. Za-
{to se to nije desilo, za na{ list
obja{njava direktor Slobodne
zone Priboj Milisav [alipur.

- Trenutno nema proizvod-
nje u Slobodnoj zoni, osim {to
FAP povremeno koristi prese,
koje jo{ uvek nisu preseljene. Jo{
uvek se radi na adaptaciji pro-
stora koje su firme zakupile, ra-
de se „bele sobe“, kre~i, razvodi
instalacija. „Refisa“ najvi{e ka-
sni zbog problema sa grejanjem.
U{li smo u zimsku sezonu, a nji-
hov tehnolo{ki proces zahteva
grejanje. Oni su pro{irili zaku-
pljeni prostor za jo{ oko hiljadu-
dve kvadrata, trebalo je da po~-
nu 16. decembra, pa su odlo`ili
probnu proizvodnju za posle
Nove godine, ka`e [alipur i do-
daje da on ne mo`e precizno da
ka`e kada }e biti po~eta proiz-
vodnja, ali da se nada da }e po

postavljanju grejne instalacije
na plin, „Refisa“ po~eti da radi
odmah posle Nove godine.

Sli~ne razloge za odlaganje
po~etka proizvodnje navodi i
Jasmin Hod`i}, pomo}nik
predsednika op{tine Priboj za
lokalni i ekonomski razvoj. „ I
kada pravite privatnu ku}u is-
krsnu neke nepredvi|ene situ-
acije. „rostor se jo{ uvek adapti-
ra, a nije lako dobiti i sve po-
trebne dozvole za otpo~injanje
proizvodnje, posebno kad je u
pitanju slo`en tehnolo{ki pro-
ces kao {to je farmaceutska pro-
izvodnja, koji namerava da u
na{oj slobodnoj zoni da pokre-
ne „Duo Farma“, izjavio je Ho-
`i} za Sand`ak Danas.

Op{tina Priboj je u septem-
bru opredelila 20 miliona dina-
ra kao bi, kako je tada re~eno,
podstakla investicije u Slobod-
nu zonu. Predvi|eno je da pro-
izvodne firme koje zaposle mi-
nimum 10 radnika dobiju sub-
vencije, po radnom mestu, u iz-
nosu 200.000 dinara.

Slobodna zona Priboj je for-
mirana u sklopu aktivnosti Vla-
de Republike Srbije na pomo}
nerazvijenim op{tinama i zapo-
{ljavanje nezaposlenih i biv{ih
radnika FAP. S. Bjeli} 

Priboj -  Trgovinski sud u U`i-
cu usvojio je Unapred pripre-
mljeni plan reorganizacije (UP-
PR) Fabrike automobila Priboj,
FAP, {to zna~i da pribojska fabri-
ka ne}e i}i u ste~aj. FAP ovom
odlukom prelazi u vlasni{tvo dr-
`ave Srbije i nastavlja da posluje
bez dugovanja, po tr ì{nim prin-
cipima.

Direktor Ranko Vukovi}, po-
red aktuelnog posla i isporuke 30
kamiona, najvljuje zapo{ljavanje
200 radnika i nove poslove od
kojih je, kako ka`e, najizvesniji
onaj zasnovan na dogovoru sa
Vojskom Srbije.

Poverioci su prihvatili UPPR
a za njega je, kao predstavnik 600
radnika, na osnovu prethodno
postignutog dogovora sa pred-
stavnicima lokalne samouprave
i vlade, glasao i Miroslav Mr{e-
vi}. Na taj na~in je, kako saznaje-
mo od menad`menta FAP, oko
devet miliona dinara duga fabri-
ke pretvoreno u kapital. Udeo
dr`ave u vlasni{tvu tog kapitala
je 95 odsto, tri odsto pripadaju
komercijalnim poveriocima, a
dva radnicima.

- UPPR daje sigurnost da sa-
da poslujemo po tr`i{nim osno-
vama, do sada smo radili na
osnovu Zakona o ste~aju. Usva-
janjem UPPR-a dato je povere-
nje i na{em poslovnom planu
koji je deo UPPR-a. Njime je po-
veriocima predo~eno {ta name-
ravamo u perspektivi.  Ljudi i ne

shvataju {ta je UPPR. To je sagle-
dano stanje obaveza du`nika
prema poveriocima na osnovu
koga oni donose odluku {ta `ele
da rade sa svojim potra`ivanji-
ma, da li }e firma da ide u ste~aj
ili }e da nastavi da `ivi. Mi smo
imali apsolutnu ve}inu i komer-
cijalni i dr`avni poverioci, kao i
radnici su bili saglasni u prihva-
tanju plana, ka`e za na{ list gene-
ralni direktor FAP Ranko Vuko-
vi}. Podse}aju}i da ova fabrika
ima ugovor o proizvodnji 30 ka-
miona za poznatog kupca preko
koga }e oni biti izvezeni u Emira-
te, Vukovi} najavljuje mogu}e
nove poslove. 

- Izvesno je da }emo imati ino
kupca posle nove godine. U ja-

nuaru najverovatnije, a posle po-
sete delegacije Vojske Srbije pro-
{le nedelje, na ~elu sa ministrom
odbrane, koja je izvr{ila uvid u
stanje FAP-a i njihovog uverenja
da mo`emo da budemo siguran
partner vojsci, potpisa}emo  no-
vi ugovor. Iako ima takvih glasi-
na u medijima  koje ka`u „vojska
uzela FAP“, vojska nije uzela
FAP, to je proces, mi samo ulazi-
mo u partnerstvo izme|u naru-
~ioca i proizvo|a~a, isti~e na{ sa-
govornik. Odgovaraju}i na pita-
nje o broju anga`ovanih radnika
Vukovi} ka`e da }e ih biti vero-
vatno vi{e od 200. „U poslednja
tri meseca, ve} je na razli~ite na-
~ine, privremeno povremeni po-
slovi i drugi ugovori, anga`ova-
no i ispla}eno 134 radnika. To je
zna~ajno za Priboj obzirom da
osim Polijestera niko nema ni
100 zaposlenih. Bi}e anga`ovani
radnici po tr ì{nom principu. Ne
`elimo da povu~emo 500 radni-
ka i napravimo neku socijalnu
pri~u kakva je bila godinama. Za
sada je manje bitan na~in anga-
`ovanja, ali kad se FAP stabilizu-
je svima }e biti u interesu da to
budu ugovori za stalno“, ka`e
Vukovi}. S. Bjeli} 

Beograd - Uz podr{ku EU i Vlade
[vajcarske preko razvojnog pro-
grama Evropski PROGRES, deset
op{tina sa jugoistoka i jugozapa-
da Srbije }e sprovesti projekte
koji treba da doprinesu pove}a-
nju zapo{ljivosti ranjivih i te`e za-
po{ljivih grupa stanovni{tva kroz
unapre|enje njihovih znanja i
ve{tina. 

Lokalne samouprave i poslo-
davci koji su pokazali interesova-
nje za otvaranje novih radnih me-
sta }e organizovati stru~ne prak-
se i obuke koje su kao aktivne
mere zapo{ljavanja predvi|ene
lokalnim akcionim planovima za-
po{ljavanja. „Osim {to }e se sma-
njiti nezaposlenost u op{tinama,
posebno me|u ranjivom popula-
cijom, Evropska unija i Vlada [vaj-
carske podr{kom ovim projekti-
ma doprinose smanjenju neskla-
da izme|u ponude i potra`nje za
kadrovima na lokalnim tr`i{tima

rada“, rekao je Grem Tindal, me-
nad`er programa Evropski PRO-
GRES. O~ekuje se da }e u nared-
nih osam meseci tokom realizaci-
je projekata, u deset programskih
op{tina - Aleksincu, Babu{nici,
Beloj Palanci, Doljevcu, Ivanjici,
Prijepolju, Prokuplju, Sjenici, Tr-
govi{tu i Vranju - 260 ljudi uspe-
{no zavr{iti razli~ite vrste obuka u
javnom i privatnom sektoru, a za-
tim da }e najmanje 150 dobiti
posao. Projekti za koje su donato-
ri preko Evropskog PROGRES-a
opredelili skoro 100.000 evra, a
lokalne samouprave obezbedile
finansijsko u~e{}e od 32.000 evra,
ocenjeni su kao najbolji u pogle-
du odr`ivosti, efektivnosti i ispla-
tivosti predlo`enih mera u okviru
javnog poziva koji je bio otvoren
od 17. avgusta do 22. septembra. 

Aktivnosti Evropskog PRO-
GRES-a, programa koji doprinosi
odr`ivom razvoju ju`ne i jugoza-

padne Srbije, EU i Vlada [vajcar-
ske podr`ava sa ukupno 24,46
miliona evra. Program ima za cilj
da oja~a lokalnu administraciju,
stvori povoljnije okru`enje za
razvoj infrastrukture i privrede
kao i pobolj{anje sprovo|enja
politika u oblasti socijalne inklu-
zije. Aktivnosti na terenu sprovo-
di Kancelarija Ujedinjenih nacija
za projektne usluge (UNOPS).
Op{tine obuhva}ene progra-
mom - Novi Pazar, Ivanjica, Nova
Varo{, Priboj, Prijepolje, Ra{ka,
Sjenica i Tutin na jugozapadu Sr-
bije, kao i Prokuplje, Blace, @ito-
ra|a, Kur{umlija, Leskovac, Boj-
nik, Vlasotince, Lebane, Medve-
|a, Crna Trava, Vranje, Bosile-
grad, Bujanovac, Vladi~in Han,
Pre{evo, Surdulica, Trgovi{te,
Brus, Aleksinac, Gad`in Han, Do-
ljevac, Mero{ina, Svrljig, Babu{ni-
ca, Bela Palanka i Knja`evac na
jugoistoku zemlje. S. D. 

O~ekuje se po~etak proizvodnje:
Potpisivanje ugovora 

Pokretanje proizvodnje u FAP-u {ansa
za radnike i Priboj: Ranko Vukovi}

Biv{i 
Preseraj 

Slobodna zona Priboj se
nalazi na prostoru nekada-
{njeg FAP-ovog pogona Pre-
seraj. Zemlji{te i objekti su
odlukom Vlade Srbije dode-
ljeni lokalnoj samoupravi , a
zonom upravlja preduze}e
Industrijski parkovi koje je
Op{tina formirala u martu
pro{le godine 

Poseta ministra 
Ministar odbrane Zoran \or|evi} nedavno je posetio FAP i raz-

govarao sa generalnim direktorom Rankom Vukovi}em i predsed-
nikom op{tine Lazarom Rvovi}em. Ministarstvo odbrane je u sarad-
nji sa Ministarstvom privrede iniciralo dono{enje Zaklju~ka Vlade
Srbije kojim je preporu~eno dr`avnim poveriocima da prihvate Una-
pred pripremljeni plan reorganizacije, ~ime su stvoreni uslovi da
najve}i deo duga bude konvertovan u kapital poverilaca. Time je
FAP-u data jo{ jedna {ansa da na zdravim i ekonomskim osnovama
razvija svoju poslovnu politiku, saop{tava Ministarstvo odbrane.

Stigao i tre}i investitor,
proizvodnje jo{ nema

Priboj - Danas }e u ga-
leriji „Spirala“ u Priboju,
u 18 ~asova, biti otvore-
na likovna izlo`ba Sena-
da i Ramiza Ali}a, ina~e
sina i oca. Senad Ali} je
vi{e od 10 godina slikar
u Amsterdamu. Pored
Holandije izlagao je u
Italiji, gde je dobio na-
gradu za seriju slika „Po-
ku{aj letenja“, Austriji,
Poljskoj, Koreji, Belgiji,
Francuskoj.

On je umetni~ki di-
rektor organizacije
DeWerkelijkheid i pro-
fesor visoke umetni~ke
{kole u Amsterdamu. O
radu ovog umetnika na-
pravljena su dva doku-
mentarna filma i napi-
sane dve knjige, (^udna zemlja
i ^udne ptice). Ramiz Ali} ro-
|en je 1928. i sa svojih 88 godi-
na je najstariji stanovnik pri-
bojskog sela ^itluk. Ramiz

pamti de{avanja izme|u dva
svetska rata, okupaciju Priboja
i okoline, kao i oslobo|enje i
posleratni elan. On je zavr{io
vi{u {kolu u Beogradu, radio je

u FAP-u, gde je do~ekao i pen-
ziju. U poslednjih desetak go-
dina svoja se}anja poku{ava da
preto~i u crte`e kako bi ih sa-
~uvao od zaborava. S. B. 

Izlo`ba Senada i Ramiza Ali}a
Novi projekat Evropskog PROGRES-a

Za lak{e zapo{ljavanje ranjivih grupa

Nakon odluke Trgovinskog suda u U`icu 

FAP ne ide u ste~aj
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Ovaj prilog sufinansira grad Novi PazarNOVI PAZAR DANAS

Novi Pazar - U nedelju je krajnji rok
da se zavr{i popis nelegalno izgra|enih
objekata na teritoriji Novog Paza-
ra.Ovaj posao popisne komisije po~e-
le su da rade u februaru i trebalo je da
bude zavr{en do kraja pro{log meseca.
Rok je prolongiran za jo{ mesec dana
zbog obimnosti posla.

Slede}e sedmice trebalo bi da se zna
ta~an broj objekata koji su na teritoriji
grada izgra|eni bez neophodne gra|e-
vinske dokumentacije. Sve do ovog
popisa licitiralo se brojkama, ali na
osnovu, do sada predatih zahteva za
legalizaciju, broj takvih gra|evina
znatno ve}i. Prema poslednjim poda-
cima Gradskog odeljenja za urbani-
zam, do sada, je podneto 14.686 zahte-
va za legalizaciju bespravno izgra|enih
objekata. Teritorija grada podeljena je
na 68 zona i popisiva~i intenzivno ra-
de na terenu.

Po broju nelegalno izgra|enih obje-
kata Novi Pazar je u vrhu republi~ke

lestvice. Koliko ima gra|evina bez
neophodne urbanisti~ke i gra|evinske
dokumentacije, ne zna niko. Do pre
desetak godina procenjvalo se na vi{e
od 10 hiljada, ali je ta brojka odavno
prema{ena. Nelegalna izgradnja stam-
benih objekata posebno je dugo bila
karakteristi~na za prigradska naselja.
Naime, sva prigradska naselja su na-
stala nelegalnom izgradnjom i to je do-
datno opteretilo komunalnu infra-
strukturu, koja nije mogla da prati na-
glo {irenje grada. U tim naseljima uli-
ce nemaju propisanu {irinu, problem
su vodovodna i kanalizaciona mre`a.
Neretko, stanovnici prigradskih nase-
lja komunalne probleme nastojali su
da re{e protestima i blokadama sao-
bra}ajnica uz obaveznu politizaciju.
Na izgradnju objekata bez dokumen-
tacije nije ostalo imuno ni gradsko je-
zgro, koje je karakteris~no po izgrad-
nji stambeno-poslovnih objekata.

S. Novosel

Novi Pazar - Nelegalna nadogradnja na
gradi Fakulteta za islamske studije (FIS) u
centru Novog Pazara i dalje je tema broj
jedan u ovom gradu. Kao na filmskoj tra-
ci smenjuju se saop{tenja i me|usobne
optu`be politi~kih aktera na ovom pod-
ru~ju, ali i dr`avnih zvani~nika.

Pro{le sedmice premijer Aleksandar
Vu~i} je rekao da ne}e da ru{i spornu
nadogradnju i da ne}e da po{alje @an-
darmeriju. Narodni poslanik i biv{i
muftija sand`a~ki Muamer Zukorli} je
izdao saop{tenje za javnost u kojem je
napisao da je „osetio zna~ajno olak{anje
znaju}i da }e ovaj gest premijera dopri-
neti spu{tanju tenzija koje su ponovo
podignute u Sand`aku“, a potpredsed-
nika Vlade Srbije i  lidera SDPS Rasima
Ljaji}a pozvao na pomirenje i da ostava
iza sebe „sve dosada{nje i razmirice za
dobrobit svoga naroda i dru{tva u celi-
ni“. Zukorli} je napisao da misli „da ni-
je korisno da se prepustimo ose}aju tri-
jumfa, iako ovo jeste jo{ jedna velika po-
beda Islamske zajednice (IZ) i njenih
pripadnika na putu izgradnje svoje sa-
mobitnosti i o~uvanja slobode i dosto-
janstva, znaju}i da i dalje politi~ki pred-
stavnici Bo{njaka u Sand`aku zna~ajnu
energiju tro{e u me|usobnim obra~uni-
ma gde se neretko prelazi crta pristojno-
sti i dobrog ukusa“. Zukorli} je, na kraju
saop{tenja poru~io- pobedimo svoj ego
i krenimo napred za dobro svih.

Sand`a~ka demokratska partija
(SDP), koja predvodi lokalnu vlast u No-
vom Pazaru, saop{tila je da je zaprepa-
{}ena premijerovom izjavom i da su
„definitivno pale maske i dobro je da se
kona~no zna da je SNS izabrao Muame-
ra Zukorli}a za svog partnera“. SDP pre-
mijerov stav smatra „veoma {tetnim za
budu}e me|upartijske odnose“. Na izja-
vu srbijanskog premijera reagovalo je i
Bo{nja~ko nacionalno vije}e (BNV) i
predsednika  vlade optu`ilo da je na taj
na~in ~lanove svoje vladaju}e koalicije
javno stavilo iznad zakona, ali i da je
„usmeno, preko medija, davao naloge
pravosudnim organima i policiji da ne
ru{e taj objekat i time naru{io vladavinu
prava i sistem pravne dr`ave“. BNV
smatra da je Vu~i}, na taj na~in, kao pre-
mijer pozvao na bezakonje i divlju grad-
nju, ~ime se, kako se navodi, „nastavlja
urbicid u sredinama gde `ive Bo{njaci.
SDA Sand`aka smatra da je premijer
Vu~i} svojom izjavom „sru{io principe
jednakosti pred zakonom kada je svog
koalicionog partnera stavio iznad zako-
na i javno putem medija poslao poruke
i jasne instrukcije pravosudnim organi-
ma i policiji kako da postupaju u ovom
slu~aju“, ali „i na taj na~in nastavlja prin-
cip podele me|u Bo{njacima na one ko-
ji slu`e njemu, koji su iznad zakona i ne-
dodirljivi i svih ostalih“.

Na zbivanja u Novom Pazaru reago-
vao je i za{titnik gra|ana Sa{a Jankovi},
koji je optu`io srbijanskog premijera
da izjavom da ne}e da ru{i nelegalno
dogra|eni deo FIS, zapravo zloupotre-
bljava funkciju predsednika vlade „ga-
si poslednja svetla vladavine prava i
stvara versku entrpeljivost u Srbi-
ji“.Jankovi} je saop{tio da „Vu~i} nema
pravo da suspenduje zakone Srbije po
svojoj proceni. On pravi svojevrstan

„dr`avni udar“ tako {to preuzima nad-
le`nosti svih dr`avnih organa i institu-
cija i pot~injava ih politi~koj volji i inte-
resima. Njegove izjave o tome da zakon
ne}e biti primenjen u slu~aju najdrski-
je bespravne gradnje u Novom Pazaru
uni{tavaju vladavinu prava, pravnu si-
gurnost, pravo svojine i jednakost svih
pred zakonom“.Za{titnik gra|ana kon-
statuje da je Vu~i}eva ocena da bi ru{e-
nje spornog objekta zna~io rat sa mu-
slimanima i razbijanje glava“najgrublja
manipulacija“ jer bespravna gradnja
nije osobina muslimana, ve} izraz be-
zakonja koga ima me|u pripadnicima

svih vera i nacija. Pozvao je premijera
da se vrati svojim Ustavom i zakonom
propisanim ovla{}enjima i da prestane
da sa mesta predsednika vlade upravlja
svim dr`avnim funkcijama, jer dr`ava
nije jedan ~ovek.

Ovakva ocena nije po volji narod-
nom poslaniku Zukorli}u, pa je zatra`io
„hitnui neopozivu ostvaku“ za{titnika
gra|ana Jankovi}a jer je „iza{ao iz svoje

nadle`nosti i zloupotrebio poziciju za-
{titnika gra|ana“, Zukorli} je dodao da
je Jankovi}eva izjava da se dopu{tanjem
nelegalne gradnje u Novom Pazaru
podriva dr`ava apsolutno neta~na i da
predstavlja zloupotrebu dr`avnih pozi-
cija za{titnika gra|ana i gradskih vlasti
u Novom Pazaru. Naglasio je da je „ulo-
ga za{titnika gra|ana da uvek bude na
strani gra|ana „kada su u pravu, pa ~ak
i kada nisu u pravu“.

Za{titnik gra|ana nije jedini ~ija
ostavka se tra ì. Ve}nici sa liste „Za Bao-
{njake,Sand`ak i muftiju“ zatra ìli su da
ostavku odmah podnese i predsednik

BNV Sulejman Ugljanin. Oni su u svom
saop{tenju najo{trije osudili „kontinui-
ranu zloupotrebu ove va`ne nacionalne
institicije od strane SDA, kao i skandalo-
znu i opasnu izjavu Sulejmana Ugljani-
na u kojoj `ali zbog toga {to je premijer
Aleksandar Vu~i} odbio da po{alje @an-
darmeriju da ru{i zgradu Fakulteta za
islamske studije u Novom Pazaru“.

S. Novosel

Novi Pazar - Predsednik Me{ihata
Islamske zajednice (IZ) u Srbiji mufti-
ja Mevlud Dudi} sa predstavnicima
Generalne direkcije vakufa Turske
potpisao je protokol o rekonstrukciji
Isa-begovog hamama u novopazarskoj
Staroj ~ar{iji.

- Ministarstvo kulture Turske je
pozitivno odgovorilo na na{e dopise i
posle nekoliko susreta potpisali smo
protokol o rekonstrukciji ovog objek-
ta, rekao je muftija Dudi} nakon pot-
pisivanja i ocenio da je re~ o projektu
„od {ireg zna~aja ne samo za Novi Pa-
zar i IZ, ve} }e rekonstrukcijom hama-
ma imati koristi i svi gra|ani Srbi-

je“.Dudi} je rekao da }e projekat za re-
konstrukciju ubrzo biti gotov i na
osnovu tog dokumenta bi}e zatra`ene
dozvole za izvo|enje radova Zavoda
za za{titu spomenika kulture i novo-
pazarske gradske uprave. Isa-begov
hamam deo je posebne prostorne kul-
turno-istorijske celine „Novopazarska
tvr|ava sa Starom ~ar{ijom i kom-
pleksom oko Altun-alem d`amije“ i
pod za{titon je dr`ave. Objekat je iz-
gra|en u 15. veku, a izgradio ga je
osniva~ Novog Pazara Isa-beg Isako-
vi}.Iako je re~ o kultuno-istorijskom
spomeniku, decenijama je bio prepu-
{ten nebrizi i uru{avanju. S.N. 

Zavr{ava se popis nelegalnih 
objekata u Novom Pazaru

Rok produ`en
za mesec dana

Ne zna se broj nelegalnih
objekata: Novi Pazar
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Koaliciona ljubav na svim nivoima, opet se sna`no manifestuje. ̂ ar-

{ija po malo zaboravila kako to izgleda kada koaliciona ljubav cevta. Ne
mo`e nam niko ni{ta. Do onoga bila je gre{ka ima „doma}inski“ da se iz-
razgovaraju pretendenti na politi~ki presto. Svi koji druga~ije misli su
izdajnici i protivnici ostvarivanja nacioalnih individualnih i kolektivnih
prava. Uz to „hitno i bez odlaganja“ da podnesu ostavke.Vaga se klacka.
Maldo doda{ ovde, malo oduzme{ onama. Malo tap{anja po ovom, ma-
lo po onom ramenu. Svi da budu va`ni u ovom ili onom trenutku. Do-
voljno da se podgreju bajate pri~e o promenljivoj sre}i dobrih i lo{oh
momaka. Prestonica je ~udo.Za~as provincijski put preobrati u evrop-
ski. Sa evropskog puta lak{e se gazi po onom provincijskom. Tako rekli
odozgo. Oni dole nemaju o ~emu da razmi{ljaju.Za to su zadu`eni oni
gore. Oni znaju sve. Svi suprotno su mrzitelji i opstruja{i, ko~ni~ari i do-
kona zanovetala. Ko ne slu{a, oluja mu se sprema. S.N. 

Potpisan protokol o rekonstrukciji 
Isa-begovog hamama u Novom Pazaru

Sredstva 
sti`u iz Turske

Nelegalna nadogradnja na zgradi FIS „odmerava“ politi~ke mo}i

Rasplamsavaju 
se prozivke i optu`be

Tra`e izvinjenje i smenu:
Jankovi} i Dudi}

Nezadovoljan i Me{ihat 
Izjavom i konstatacijom za{titnika gra|ana nezadovoljan je i Me{ihat Islam-

ske zajednice (IZ) u Srbiji, koji je od Jankovi}a zatra`io javno izvinjenje pripadnici-
ma islama zbog „neodgovornih i zapaljivih izjava koje imaju za cilj izazivanje suko-
ba i destabilizaciju cele regije i dr`ave“. Me{ihat od dr`avnih organa zahteva da
„razmotra svrsishodnost njegovog daljeg ostanka na poziciji za{titnika gra|ana
Srbije“. Vrhovno telo IZ u Srbiji, koje predvodi muftija Mevlud Dudi},  smatra  da
je „bio osnovni red da se Jankovi} obrati IZ i zatra`i poja{njenje, ako to ve} nije u~i-
nio prilikom nedavne posete Me{ihatu“. „Ovakva drskost i bezobzirno stavljanje
na stranu ru{itelja govori o dosada{njem licemerstvu Sa{e Jankovi}a i potvr|uje
da je prestao biti za{titnik gra|ana, ve} politikant koji ima jasne ambicije na naj-
ve}e funkcije u dr`avi te da je otpo~eo kampanju u tom cilju“, navodi se u saopste-
nju Me{ihata IZ u Srbiji.
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Bijelo Polje - Bjelopoljski Cen-
tar za kulturu u narednom perio-
du }e rekonstruisati bioskopsku
salu, pozori{nu scenu, formira}e
gradski hor, a u holu zgrade izda-
ti prostor jednoj izdava~koj ku}i iz
Podgorice za knji`aru. Projektna
dokumentacija za rekonstrukciju
velike scene je spremna i podra-
zumijeva najmodernije opremlje-
nu pozori{nu scenu i najsavreme-
niji bioskop sa 3D projekcijama
ukupne vrijednosti 180 hiljada
evra. Direktor Centra za kulturu
Abaz Dizdarevi} ka`e da je Mini-
starstvo kulture inicijator ovog
projekta u cilju razvoja kulture na sjeveru Cr-
ne Gore i ukoliko sve bude i{lo po planu na-
redne godine }e sve biti u funkciji. Dizdarevi}
isti~e da je ve} upu}ena inicijativa Ministar-
stvu, te da je dobijena na~elna saglasnost za
ovaj projekat.

- Sada je pitanje obezbje|ivanja sredstava,
ali vjerujemo da }e dokazani prijatelj Bijelog
Polja ministar Pavle Goranovi} u~initi taj is-
korak i omogu}iti da dobijemo jo{ jedan seg-
ment koji }emo u novom ruhu predstaviti
gra|anima. Nadam se da }emo sa najsavre-
menijim 3D projektorom, dolbi saraund
ozvu~enjem i najnovijim filmovima, uz pra-

te}e sadr`aje privu}i publiku. Ovim investira-
njem bi omogu}ili gra|anima da dobiju naj-
savremeniji proizvod koji bi se na najmoder-
niji na~in prikazivao u na{em gradu. Uvjere-
ni smo da bi uz adekvatan marketing cijeli
sjever Crne Gore koristio ovaj bioskop, pri ~e-
mu bi premijerno projektovali filmove u isto
vrijeme kao i u Njujorku, Londonu, Beogra-
du ili Podgorici. To }e biti na~in i da privu~e-
mo publiku i poka`emo da i mi pripadamo
savremenom svijetu, ka`e Dizdarevi}. 

Poodavno se govori o profesionalizaciji
Bjelopoljskog pozori{ta. Da li }e rekon-
strukcijom pozori{ne scene ta ideja biti bli-
`a ostvarenju?

- Nema opravdanja da sjever ne posjeduje
jedno profesionalno pozori{te. Ne mo`emo
preko no}i sve rje{avati, ali va`no je usposta-
viti plan koji }e se sa sigurno{}u realizovati u
budu}em period. Ono o ~emu govorimo po-
sljednjih dvadesetak godine jeste oformljava-
nje profesionalnog pozori{ta, koje zbog raznih
faktora, prvenstveno materijalnih, uvijek nai-
lazi na probleme, u konkretnoj i potpunoj re-
alizaciji. Razmi{ljalo se i o producentskom po-
zori{tu kao izvjesnijem projektu. Na{i glumci
koji su afirmisali i grad i pozori{te podigli su
ljestvicu na najve}i nivo i mo`emo re}i da se
radi o poluprofesionalcima. Osim toga, mladi
ljudi se edukuju i ve} imamo tri akademska

glumca Emira ]atovi}a, Omara Bajramspahi-
}a i Petra Novakovi}a. Posebnu sre}u imamo
da su iz Bijelog Polja potekli veliki glumci po-
put Mi{e Janketi}a i sve popularnijeg glumca
na sceni biv{e Jugoslavije Moamera Kasumo-
vi}a koji su spremni da pomognu u adekvat-
noj profesionalizaciji pozori{ta.

Dakle, imamo sve uslove da Bijelo Polje
dobije profesionalno pozori{te?

- Kao i nekada, tako je i danas problem ne-
dostatka materijalnih sredstava. Me|utim,
profesionalizacija podrazumijeva i druga~iji
kriterijum u materijalnom smislu, pa su ve}a
izdvajanja i za gluma~ke honorare, scenogra-
fiju, za uklju~ivanje kvalitetnih reditelja. Ka-
da bismo imali profesionalno pozori{te bila bi

neophodna nova stru~na i ka-
drovska rje{enja za ljude koji }e se
baviti govorom, scenskim nastu-
pom, tehnikom, svijetlom i mno-
gim drugim oblastima potrebnim
za ovu umjetnost. Ako bismo kre-
nuli u taj poduhvat moramo se
pozabaviti svim detaljima da bi
slika koju stvorimo izgledala ona-
ko kako dolikuje profesionalnom
pozori{tu.

[ta mislite o ideji producent-
skog pozori{ta?

- Za producentsko pozori{te
dobar je primjer kako je to rije{e-
no na primjer u Tivtu. Tivatsko

producentsko pozori{te raspola`e dobrim
fondom sredstava, ali i dobrim organizacio-
nim kapacitetima. Oni uvijek pozovu dobre
glumce, naprave dobru selekciju i imaju vr-
hunski proizvod koji im u neku ruku obezbje-
|uje samoodr`ivost. 

Bjelopoljsko pozori{te i dalje ima status
amaterskog, me|utim po kvalitetu pred-
stava se mo`e svrstati i u neku drugu kate-
goriju. Kuda se u stvari kre}e Bjelopoljsko
pozori{te?

- Jedan od koraka koji vodi ka profesiona-
lizaciji je koprodukcija sa formiranim pozori-
{tima. Ve} imamo poziv Gradskog pozori{ta
iz Podgorice koje planira da anga`uje glumce
iz Bijelog Polja. K. Musi}

Nova Varo{ - Diplomirani
pravnik Mirel Roljevi} novi je na-
~elnik Op{tinske uprave u Novoj
Varo{i. Na ovu funkciju sa man-
datom od pet godina, Roljevi} je
postavljen odlukom Op{tinskog
ve}a, na sednici odr`anoj pre ne-
koliko dana, na kojoj su ve}nici
bez zna~ajnije rasprave, razmo-
trili dnevni red od 25 ta~aka.

Po~etak pete po redu sednice
Op{tinskog ve}a, kojom je predse-
davao Slavi{a Puri}, zamenik pred-
sednika op{tine, obele`ilo je raz-
matranje dve prijave pristigle na
oglas za novog na~elnika Op{tin-
ske uprave, raspisivanog u nekoli-
ko navrata od po~etka juna kada je
dotada{nja na~elnica Ru`a Mato-
vi} podnela neopozivu ostavku.
Ve}nici su bili jednoglasni u mi-
{ljenju da Roljevi} ima odli~ne
profesionalne reference za obavlja-
nje ove odgovorne funkcije, poseb-

no na polju radnog iskustva u lo-
kalnoj samoupravi jer je u ovda-
{njoj op{tinskoj administraciji od
2008. godine obavljao razli~ite

Nova Varo{ - Neimari u`i~-
kih „Puteva“ zapo~eli su pro{le
sedmice ~i{}enje rigola, banki-
na i odvodnih kanala, kao i as-
faltiranje kolovoza na deonici
puta za Akma~i}e, na potezu
od potoka Severovac u dolini
Zlo{nice preko Mi{kog Gaja do
izlaska u \enadi}a Polje.

- Na deonici od kilometar i
po ugradi}e se oko 650 tona
izravnjavaju}eg sloja asfalta, a
zatim }e habaju}i sloj asfalta,
debljine ~etiri centimetra, do-
biti 9.000 kvadrata puta i ri-
gola u {irini od 5,70 metara,
ka`e {ef ekipe putara Slavi{a
Radakovi}. Ovo je druga deo-
nica puta Nova Varo{ - Ak-
ma~i}i - Bo`eti}i koja se u
ovoj godini presvla~i asfal-
tom, a sredstva su obezbedile
Drinsko-limske HE, ~ija ekipa
in`enjera obavlja nadzor rado-
va. Ovo je najva`niji op{tinski
put jer povezuje dve najve}e
mesne zajednice sa centrom
op{tine, a preko Javora i Kadi-
ja~e veza je sa dolinom Mora-
vice i Draga~evom.

Ovuda se transportuju velike
koli~ine gra|e, drva, gra|evin-
skog materijala, stoke, mleka,
sira, sto~ne hrane i drugih siro-
vina i proizvoda, a svakodnev-
no prevoze me{tani, |aci i posa-
de HE „Uvac“ na Rastokama.
Me{tani su godinama ogor~eni

Abaz Dizdarevi}, direktor Centra za kulturu u Bijelom Polju 

Profesionalizovati 
sve segmente kulture

Doktorand 
slikarstva

Abaz Dizdarevi} je doktorand slikarstva
na Likovnoj akademiji u Beogradu. Do ne-
davno je bio direktor Javne ustanove Ratko-
vi}eve ve~eri poezije. Njegovo u~e{}e u kre-
iranju arhitektonskog izgleda Bijelog Polja
posljednjih godina je i te kako vidljivo. Poje-
dine njegove umjetni~ke kreacije postale su
simboli Bijelog Polja. Me|u najzna~ajnijima
su gradski most i mozaik u centru grada.

Promene i na ~elu 
„Energije Zlatar NV“

Elektroin`enjerka Brankica Ratkovi} nova je direktorka preduze}a
„Energija Zlatar NV“, ~iji je osniva~ Op{tina Nova Varo{. Za vr{ioca du-
`nosti direktora, Ratkovi} je imenovana odlukom Skup{tine preduze-
}a. U proteklih pet i po meseci, ovu funkciju obavljao je Miroljub [apo-
nji}, diplomirani in`enjer ma{instva, koga je za v. d. direktora postavio
tada{nji op{tinski Privremeni organ. Primopredaja du`nosti je po uobi-
~ajenoj proceduri i ustaljenoj praksi obavljena pre nekoliko dana, a no-
va direktorka }e, nakon preseka stanja, javnosti predstaviti dalje pla-
nove u radu ovog preduze}a sa petnaestak zaposlenih, koje gazduje sa
~etiri gradske i dve interne kotlarnice i brine se o zagrevanju oko 700
stanova i pedesetak poslovnih objekata u Novoj Varo{i.

Vjerujemo da }e nam dokazani 
prijatelji pomo}i: Abaz Dizdarevi}

Njegove umjetni~ke kreacije postale
su simboli grada: Abaz Dizdarevi}

Odluke, zaklju~ci i predlozi no

Mirel Roljev
op{tinsk

Na dnevnom redu 25 ta~aka:
Sa sednice Ve}a

Mi{ki gaj bez zakrpa: 
Radovi pored Popadi}a ku}a
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Etno dani Pljevlja 2016.
Pljevlja - Kako bi sa~uvali tradiciju i otrgli od zaborava ono

{to je nekada ~inilo svakodnevicu gra|ana Pljevalja i pljevalj-
skog kraja, NVU Gra|anska inicijativa organizuje razli~ite ma-
nifestacije. Ovaj put to su „Etno dani“. U galerijskom prostoru
u Principovoj ulici je predstavljen kutak sa da{kom pro{losti za
sve koji se rado sje}aju dobrih starih vremena, istakla je izme-
|u ostalog Ismeta D`aki}, izvr{na direktorica NVU Gra|anske
inicijative. „Manifestaciju „Etno dani - Pljevlja 2016“ priredili
smo sa ciljem da prezentujemo na{u bogatu kulturnu ba{tinu,
materijalnu i nematerijalnu. U ambijentalnom pljevaljskom
prostoru imamo vi{e od 200 eksponata vrijednih predmeta ko-
ri{tenih u porodici od posu|a, nakita i no{nji, a akcenat smo
stavili na prezentaciju vrijedne pljevaljske ̀ ene i njenih ru~nih
radova u razli~itim stilovima veza, kao i heklanje rukavica za
pljevaljsku damu“, kazala je D`aki}. J. D. 

Prijepolje - Na mesto vr{ioca
du`nosti direktora JKP „Lim“ Enis
Memi{ahovi}, diplomirani ekono-
mista, postavljen je 14. oktobra i u
me|uvremenu je napravio presek
stanja u ovom javnom preduze}u,
koje se delimi~no finansira iz bu-
d`eta op{tine, ali ostvaruje i sop-
stvene prihode. [ta je uo~io na po-
~etku rukovo|enja preduze}em
koje je veoma slo`eno, sa brojnim
uslugama i koje je uvek u `i`i jav-
nosti i gra|ana zbog poslova koje
obavlja a ti~u se direktno funkcio-
nisanja grada.

- Ljudi su najbitniji resurs i zato
}emo po~eti upravo od zaposlenih.
U ovom trenutku JKP ima 132 za-
poslena i 13 koji su anga`ovani na
privremenim i povremenim po-
slovima. Prosek starosti zaposlenih
je oko 50 godina. Rade}i analizu,
primetio sam da je po petnaestak
radnika na bolovanju, a to su ma-
hom oni koji rade na odr`avanju
gradske ~isto}e, odnosno izno{e-
nju sme}a. Upravo tu i imamo
ozbiljnije probleme u organizaciji,
nedostaje ljudi i za sada nam je od
velike pomo}i to {to mo`emo an-
ga`ovati privremeno zaposlene i
prebacivati na te poslove, ka`e na
po~etku razgovora Memi{ahovi}. 

Posle ljudskih resursa, svakako
je najva`nija analiza ukupne fi-
nansijske situacije. Kakvu ste za-
tekli, kako bi ste je prezentovali?

- Za devet meseci ove godine
obaveze preduze}a iznosile su 89
miliona dinara. Toliko duguje JKP
„Lim“, a struktura obaveza je sle-
de}a: 20 miliona ~ine obaveze pre-
ma poslovnim bankama na ime
kredita. Direkciji za robne rezerve
duguje se 286 tona mazuta, ~ija je
vrednost oko 14 miliona dinara. Za
pro{lu godinu nije izmireno 7,6
miliona dinara na ime grejanja. 

Da li je to zabrinjavaju}e?
- Jeste. Re~ je o prili~noj sumi,

rokovi za Direkciju za robne rezer-
ve su do oktobra 2017. godine do
kada treba nadoknaditi, odnosno
vratiti 77 tona pozajmljenog ma-
zuta pre nekoliko godina. Tako|e,
trebalo je obezbediti i sredstva za
nabavku mazuta za po~etak ove
grejne sezone. To je 700 tona. Da-
kle, mi nemamo izmiren dug za
pro{lu, a ve} smo morali preuzeti

obaveze za ovu grejnu sezonu i na-
baviti odre|enu koli~inu.

Kako ste obezbedili?
- Na javnoj nabavci je isti doba-

vlja~ bio ponovo najpovoljniji, ta-
ko da je imao razumevanja i mi
smo mu pre neki dan uplatili 2,5
miliona dinara. Su{tina je u tome
{to ve}ina zaposlenih, a pre svega
~ak ni pojedini koji vode radne je-
dinice, nisu upu}eni u stanje u
preduze}u. Bio sam u obavezi da s
njima porazgovaram i da im pre-
do~im sve ~injenice.

Da li je i Op{tinsko ve}e upo-
znato sa svim ovim podacima?

- Jeste. Tra`i se model kako da
u|emo u plan rebalansa bud`eta i
obezbedimo neka sredstva. Svi su
svesni da }e to biti te{ko ali postoji
spremnost da se problem barem
ubla`i.

Prethodni direktor je iznosio
zapanjuju}e podatke o dugova-

njima gra|ana i preduze}a za ko-
munalne usluge. To su desetine i
desetine miliona dinara. Kako vi
procenjujete tu situaciju? Da li je
re~ o realno naplativom dugu?

- Dugovanja iznose 202 miliona
dinara, ali na papiru. Ka`em to jer
su veliki du`nici preduze}a koja su
bila za{ti}ena kroz procese vlasni~-
ke transformacije. Mala je, zaista,
verovatno}a da }e taj dug ikada bi-
ti izmiren. Ali gra|ani duguju 27
miliona za komunalne usluge i jo{
10 miliona samo za grejanje. Utu-
`eni duguju 11 miliona dinara ko-
je o~ekujemo da naplatimo. Kad je
re~ o preduze}ima, odnosno prav-
nim licima, dug je 4,5 miliona di-
nara za grejanje, utu`enih dug iz-
nosi 7,5 miliona dinara, a 143 mi-
liona je ostalo ali, rekoh, tu je i dug
pomenutih preduze}a koja su u
procesima privatizacije ili ste~aja.

Presek je vi{e nego „slikovit“.

Dodatni problemi vezani su, si-
gurno i za mehanizaciju?

- Mehanizacija je u u`asnom
stanju. Prose~no su vozila stara vi{e
od 26 godina. Kvarovi su svako-
dnevni, popravke su stra{no skupe,
a najnovija ma{ina je bager naba-
vljen 2013. godine. Posle toga ni{ta.
Najozbiljniji problem su sme}are,
neke su van upotrebe, opseg terito-
rije koju pokrivamo je veliki, od pri-
gradskog naselja Luke do Brodare-
va, to je oko 30 kilometara, kvarovi
su pre~esti i zaista, posle razgovora
u Op{tinskom ve}u, mi ne smemo

odlagati kupovinu jed-
nog specijalnog vozi-

la za te namene i
o~ekujem da }e to
biti odmah slede-
}e godine.

Posle mesec
dana na rukovo-

de}em mestu, {ta je
to {to vas ozbiljno pla{i?

- Najozbiljniji su ekonomski pa-
rametri koji ne idu na ruku predu-
ze}u. Ja sam ekonomista i ra~uni-
ca je za mene najva`nija, mimo bi-
lo kojih drugih odluka koje se do-
nose. Bojim se da ne do|emo u si-
tuaciju da ne mo`emo servisirati
obaveze prema dobavlja~ima i na-
ravno to bi se odmah odrazilo na
redovnost plata, a to ni jedan di-
rektor ne bi ̀ eleo. 

Kako to da je do sada na sedni-
cama Skup{tine op{tine JKP
„Lim“ dobijalo samo pohvale?

- Stvarno ne znam. Meni ovde
ni{ta nije ni najmanje za pohvalu.
Stanje je previ{e ozbiljno i ja ne ̀ e-
lim da bilo {ta „friziram“. Ja ne do-
lazim iz sveta politike.

Kakav imate plan?
- Moramo {to efikasnije sprove-

sti naplatu preko izvr{itelja. Pret-
hodni direktor je to zapo~eo zaista
ozbiljno, a ja }u u~initi sve da to bu-
de {to rigoroznije ispo{tovano jer
su nam tu zarobljena velika sred-
stva. Ne mo`e se tolerisati vi{ego-
di{nje neizmirivanje komunalnih
usluga. JKP „Lim“ mislim ve} go-
dinama nema zdrav osnov za inve-
stiranje iz sopstvenih izvora i to je
ozbiljan problem. Ovakva organi-
zacija rada i struktura zaposlenih
jo{ vi{e uslo`njava stanje. 

Indira Had`agi} Durakovi}

pravne poslove i zadatke, od refe-
rata za rad i radne odnose do pita-
nja vezanih za gra|anska stanja.
Novi na~elnik }e, kako je poja{nje-
no na sednici Ve}a, preuzeti oba-
vezu kompletnog rukovo|enja
Op{tinskom upravom, sprovodi}e
organizaciju rada po slu`bama,
postavljati rukovodioce odeljenja,
starati se o sistematizaciji radnih
mesta za sve ostale zaposlen pri
Op{tinskoj upravi i sli~no. 

Na Ve}u su, ina~e, ovog puta,
kao i na prethodnih nekoliko sed-
nica, dominirale teme vezane za
pojedina~ne molbe, `albe, zahte-
ve i predstavke gra|ana. Uglav-
nom je re~ o inicijativama za po-
mo} op{tine u re{avanju socijal-
nih, komunalnih, gra|evinskih i
imovinsko-pravnih problema.

Ve}nici su bez zna~ajnije raspra-
ve usvojili i izve{taj o izvr{enju
op{tinskog bud`eta za 2016. go-
dinu, utvrdili predloge o razre{e-
nju ~lanova u nekoliko {kolskih
odbora, pozitivno odgovorili na
zahteve srednjih {kola za pomo}
Op{tine u prevozu |aka pe{aka...
Ve}e je odbilo razmatranje zahte-
va preduze}a „Slo`na bra}a“ iz
Drmanovi}a za podr{ku lokalne
samouprave u procesu kupovine
kamenoloma u Bistrici sa obra-
zlo`enjem da ovo telo nema nad-
le`nosti, a ni potrebu da se bavi
ovim pitanjem, pogotovo imaju}i
u vidu nedavnu odluku Skup{ti-
ne op{tine da odustane od u~e{}a
na licitaciju odnosno postupku
pribavljanja kamenoloma u op-
{tinsku svojinu. R. Popovi}

stanjem saobra}ajnice jer je u
zakrpama, sa udubljenjima i
o{te}enjima kolovoza, te lokva-
ma u vreme ki{e ili ledom na
pojedinim mestima u zimskim
mesecima. Velike tro{kove i
{tete trpe vlasnici vozila, a ugro-
`ena je bezbednost u~esnika u

saobra}aju, pa negoduju prevo-
znici, privrednici, voza~i, putni-
ci, namernici, gosti ovog kraja.
Zato se insistira na br`oj rekon-
strukciji dotrajaloj druma, u pr-
vom redu da brane HE „Uvac“,
a zatim i prema podjavorskim
selima. R. P. 

U Vodovodu nema problema 
Smetli{te na ulasku u grad jo{ funkcioni{e?
- Jedva. Procena je jo{ manje od dva meseca mo`emo tu odlagati

sme}e. Snalazimo se svakodnevno i nadamo se da }e nova lokacija Stru-
govi zaista doneti re{enje ve} na prole}e. 

U Vodovodu nema problema?
- Za sada nema. Trebalo bi da do kraja godine preuzmemo i vodovod

u Brodarevu {to }e nam omogu}iti kompletan uvid i kontrolu, odnosno
mo}i }emo da se maksimalno anga`ujemo na odr`avanju. 

Ne mo`e se tolerisati vi{egodi{nje
nepla}anje: Enis Memi{ahovi}

JKP „Lim“ 
duguje 89 

miliona dinara, 
njima duguju 
202 miliona 

dinara

ovovaro{kog Op{tinskog ve}a 

vi} na~elnik
ke uprave 

Enis Memi{ahovi}, v. d. direktora JKP „Lim“ Prijepolje

Imamo ozbiljne probleme 
sa izmirivanjem obaveza 
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Pljevlja- Sve~anost povodom Dana
op{tine Pljevlja, po~ela je tradicional-
nim polaganjem vijenaca na spomen
kosturnicu spomenika na Stra`ici, a
potom je odr`ana sve~ana sjednica
Skup{tine Op{tine u Domu Vojske. 

Sve~anoj sjednici je prisustvovao
predsjednik Crne Gore Filip Vujano-
vi}, predstavnici Vlade Crne Gore, {ef
diplomatske misije Republike ̂ e{ke u
Crnoj Gori Petr [mejkal, kao i ambasa-
dor Slovenije u Crnoj Gori Mitja Mo~-
nik. Tako|e sve~anoj sjednici SO Plje-
vlja prisustvovali su predsjednici op{ti-
na: Nik{i}, Berane, Mojkovac, @abljak,
Petnjica i Gusinje i predstavnici op{ti-
ne Ulcinj, Bar i Bijelo Polje. U Domu
Vojske bili su i predsjednici op{tina
Priboj, Nova Varo{, Fo~a, Rudo i ^aj-
ni~e kao i delegacija op{tine Velenja,
na ~elu sa `upanom Bojnom Konti-
~em, predstavnici vojske, policije, civil-

nog dru{tva, vjerskih organizacija, bo-
ra~kih organizacija i udru`enja Plje-
vljaka. 

Prisutnima su se obratili predsjed-
nik SO Pljevlja Tarik Gad`ovi} i pred-
sjednik Op{tine Mirko \a~i}. Predsta-
vljen je rad u op{tini Pljevlja izme|u
dva obilje`avanja ovog praznika, a pri-
premljen je i zna~ajan umjetni~ki pro-
gram. Na sve~anoj sjednici uru~ene su
studentske nagrade i to: Branki Kova-
~evi}, Ani Vukovi} i Ivani Drobnjak. U
umjetni~kom dijelu programa nastu-
pili su Pljevaljski tambura{i, a prikazan
je i reklamno-promotivni film o Plje-
vljima autora Edina Zukovi}a.

- Znaju pljevaljske jeseni biti su-
morne i hladne, ali, ni mrazevi, niti ki-
{e, magle i snjegovi ne mogu zasjeniti
slobodarsku lu~u i herojstvo na{ih pre-
daka koji su prila`u}i i svoje `ivote na
oltar slobode, iz jeseni u jesen, ispisiva-

li najsvjetliju istoriju ovog kraja. Jesen
1912. donijela je oslobo|enje od Oto-
manske imperije, a jesen 1918. godine
donijela je oslobo|enje od Austrougar-
ske monarhije. Prvodecembarska bit-
ka 1941. bila je podstrek porobljenoj
Evropi da se fa{izmu mora stati na put,
a 20. novembar 1944. godine donio je
kona~no oslobo|enje Pljevalja, poru-
~io je predsjednik op{tine Mirko \a~i}
u pozdravnom govoru. \a~i} je rekao
da je zadovoljan aktivnostima lokalne
uprave u prvoj polovini mandata. „Sa
pa`njom dobrog doma}ina, posve}e-
no{}u, anga`ovanim i predanim ra-
dom i uz punu saradnju sa Vladom Cr-
ne Gore, mogu re}i bez imalo rizika,
uradili smo vi{e u protekle dvije godi-
ne nego prethodna vlast za cijeli man-
dat. Smanjili smo dug op{tine Pljevlja
za 3,7 miliona evra i na najboljem smo
putu da finansijski konsolidujemo op-

{tinu Pljevlja. Ve} danas je jasno da }e
finansijski problemi op{tine Pljevlja
uskoro postati pro{lost. Istovremeno,
realizovali smo brojne i zapo~eli sve
zna~ajnije i neophodne projekte u
ovom gradu“, vjeruje \a~i}. 

Prema njegovim rije~ima, bakama
je vra}eno {est kredita od ~etiri miliona
evra, a plate u lokalnoj upravi i najve-
}em broju preduze}a i ustanova ~iji je
osniva~ op{tina, redovne.

- U susret otvaranju zahtjevnog i
najskupljeg poglavlja 27 pregovora o
pristupanju Crne Gore EU, krenuli
smo u realizaciju niza projekata. Kroz
dobru saradnju op{tine Pljevlja i Mini-
starstva odr`ivog razvoja i turizma, po-
krenuli smo velike aktivnosti na sma-
njenju aerozaga|enja, na regulaciji ot-
padnih voda, na sanaciji deponija, na
obezbje|enju kvalitetnog i kontinuira-
nog snabdijevanja grada pitkom vo-

dom. Izme|u dva praznika izgradili
smo dva kolektora - glavni gradski i
kolektor na Radosavcu. Ura|eno je vi-
{e od polovine posla na izgradnji Po-
strojenja za preradu otpadnih voda,
ve} sjutra raspisa}emo tender za iz-
gradnju nove Toplane, 2. decembra
otvori}emo ponude za bio-gorivo koje
}e gra|ani Pljevalja mo}i drugu godi-
nu za redom da nabave po subvencio-
niranim cijenama. Slijede i radovi na
sanaciji deponije Maljevac i flotacij-
skog jalovi{ta Gradac. Ovi projekti,
zbirno, vrijedni su preko 23 miliona
evra, rekao je predsjednik pljevaljske
op{tine, nagla{avaju}i da u ovoj vi{e-
nacionalnoj sredini u zajedni{tvu i slo-
zi `ive razli~iti narodi, koje su dali do-
prinos razvoju Pljevalja.

Predsjednik Crne Gore Filip Vuja-
novi} je kazao da je ovo godina u kojoj
je izvjesno da }e se graditi drugi blok

Termoelektrane Pljevlja i realizovati
toplifikacija, {to }e doprinijeti boljem
kvalitetu ̀ ivota u Pljevljima. On je do-
dao da gradnja drugog bloka i toplifi-
kacija ima vi{estruku vrijednost i zna-
~aj, kao i obavezu svih, od Pljevalja do
dr`ave, da po{tuje dinamiku izgradnje
i bloka i toplifikacije. „Ona }e obezbi-
jediti prije svega bolji kvalitet `ivota u
Pljevljima i otkloniti ekolo{ke proble-
me koje grad ima. Obezbijedi}e i neza-
visnost Crne Gore u energetskom
snabdijevanju i uslove za izvoz, imaju-
}i posebno u vidu da }e naredne godi-
ne biti operativan podmorski kabal do
Italije“, rekao je Vujanovi}, ocijenjuju-
}i da je to projekat koji }e obezbijediti
nova radna mjesta i u TE i u svim pra-
te}im malim i srednjim preduze}ima.
„Raduje me da sa ̂ e{kom kroz termo-
elektranu uspostavljamo novu i kvali-
tetnu ekonomsku komunikaciju i da sa

tom dr`avom i partnerima „[koda
Prahe“ obezbije|ujemo da se usposta-
vi sna`nija me|udr`avna komunikaci-
ja i bolji most saradnje dvije dr`ave“,
zaklju~io je Vujanovi}.

Ovaj dan, 20. novembar se obilje`a-
va i kao Dan Sand`aka u znak sje}anja
na osnivanje Zemaljskog antifa{isti~-
kog vije}a narodnog oslobo|enja San-
d`aka (ZAVNOS), u Pljevljima 1943.
godine. Tim povodom delegacija Bo-
{nja~kog nacionalnog vije}a u Srbiji
tradicionalno je polo`ila cvije}e na
spomen plo~u pljevaljske gimnazije, u
kojoj je 20. novembra 1943. godine
osnovan ZAVNOS. Delegaciju BNV
su ~inili: Vasvija Gusinac i Muhedin
Fijuljanin, potpredsjednici vije}a, Ha-
sim Meki}, predsjednik i Mustafa Bal-
ti}, potpredsjednik Izvr{nog odbora.
„Bo{nja~ko nacionalno vije}e na ovaj
na~in obilje`ava svoje blagdane, a Dan
Sand`aka je jedan od blagdana koji se
proslavlja u Republici Srbiji i kojem
Bo{njaci pridaju veliki zna~aj. Antifa-
{isti~ko opredeljenje i demokratske
savremene vrijednosti su stalno opre-
deljenje Bo{njaka i tome u prilog Bo-
{njaci su uzeli ovaj veoma va`an dan
za Dan San`aka i Dan ZAVNOS-a“,
kazao je potpredsjednik BNV Muhe-

din Fijuljanin. Potpredsjednica BNV
Vasvija Gusinac je rekla da je ovaj da-
tum posebno zna~ajan, jer je na taj
dan u Pljevljima ustanovljena autono-
mija Sand`aka, za koju se Bo{njaci da-
nas zala`u na osnovama demokrat-
skih vrijednosti, antifa{izma, regiona-
lizma i prekograni~ne saradnje. Pred-
stavnici BNV su posjetili i Husein pa-
{inu d`amiju, a potom prisustvovali
sve~anoj sjednici povodom Dana op-
{tine Pljevlja.

Prvi put se desilo da neko od plje-
valjskih organizacija polo`i cvije}e na
spomen plo~u pljevaljske gimnazije.
Ovaj put su to uradili predstavnici Fo-
ruma mladih Bo{nja~ke stranke.

Mladi BS su u 10 ~asova polo`ili cvi-
je}e, a predsjednik Foruma mladih
Emir Pilav je kazao da Forum mladih
obilje`ava 73 godine od osnivanja
ZAVNOS-a i Dan Sand`aka, koji je ve-
oma bitan za Bo{njake u Pljevljima i
Crnoj Gori, te da ovaj datum podsje}a
na jedan period kada je me|unacional-
na sloga dovela do zajedni~kog oslobo-
|enja ovih krajeva i da nam takva slo-
ga mo`e da poslu`i i u budu}em peri-
odu na stvaranju zajedni~kog prospe-
riteta za sve nas.

J. Durgut

I u Luksemburgu 
obele`en Dan Sand`aka

Luksemburg - Dan Sand`aka je
obele`en i u Luksemburgu. Na tribini
su govorili prof. dr. Senadin Lavi},
predsjednik BZK Preporod, i Almir
Mehoni}, novinar i publicista. Meho-
ni} se osvrnuo na zna~aj osnivanja
ZAVNOS, kao i {tetne efekte njego-
vog ukidanja 29. marta 1945. u No-
vom Pazaru. „ZAVNOS je osnovan
ravnopravno i u rangu sa drugim ze-
maljskim vije}ima republika biv{e Ju-

goslavije. ^ak je ZAVNOS osnovan
prije nekih drugih republika. Tada su
za ideju Sand`aka bili i Bo{njaci i Srbi
i Crnogorci“, podsetio je Mehoni} i
upozorio da „borba protiv Sand`aka
nije prestala do danas“. Profesor La-
vi} je naglasio potrebu objedinjavanja
Bo{njaka oko ideje dr`ave Bosne koja
}e biti evropska dr`ava, oslobo|ena
od etni~ko - religijskog predstavljanja
gra|ana. H. M.

U Pljevljima 20. novembra obilje`eni Dan op{tine i Dan Sand`aka

Va`ni datumi sve~ano proslavljeni 
\A^I]: Smanjili smo dug za 3,7 miliona evra i na najboljem smo putu da finansijski konsolidujemo op{tinu Pljevlja 

VUJANOVI]: Gradnja drugog bloka Termoelektrane va`na i za Pljevlja i Crnu Goru 

Bo{njaci Danu Sand`aka pridaju veliki 
zna~aj: Delegacija BNV pola`e cvije}e 
na spomen-plo~u pljevaljske gimnazije

Uradili smo vi{e u protekle dvije godine 
nego prethodna vlast za cijeli mandat: 
Detalj sa sve~anosti povodom Dana op{tine 
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Novi Pazar - U Srbiji je toliko fudbal-
skih klubova za najmla|e kategorije da
ni najpedantniji statisti~ari ne bi bili u
stanju da ta~no izra~unaju njihov broj.
Sli~na situacija je i u Novom Pazaru.
Lak{i deo posla je utvrditi njihovo me-
sto na rang listi po osnovu kvaliteta,
pod uslovom da se oslanjamo na jedi-
ni validan kriterijum, rezultat plus re-
prezentativci i njihova uloga u nacio-
nalnom timu. Prost ra~un bi sabira-
njem pobrojanih kategorija pokazao
da se Pazar juniors kvalitetom nalazi u
gornjoj polovini klubova u zemlji. Ma-
li - veliki klub izdvaja se od mora osta-
lih sli~ne orijentacije i po specifi~noj
edukaciji dece - fudbalera. Od osniva-

nja (2011. godina) praktikuju se, jed-
nom ili vi{e puta godi{nje, posete i
utakmice sa klubovima bogate tradici-
je. Ulazak u trofejne sale velikana fud-
balske igre i susreti sa legendama Cr-
vene zvezde, Partizana, OFK Beograda,
sarajevskog @eljezni~ara, Hamburga...
samo su obogatila sliku o Juniorsima.
Pobede i porazi u tim duelima pamte
se i ne pamte, ali ono {to je vi|eno pri-
likom tih poseta se ne zaboravlja.

Tradicija i rezultati FK Vo`dovac
nisu na nivou onih klubova sa kojima
su se sve kategorije Pazar juniorsa ra-
nije sastajale, zato ovaj beogradski klub
ima ne{to {to osim njih u Srbiji nema
niko, a to vredi videti. Stadion ovog su-

perliga{a visi ili lebdi na petom
spratu tr`nog centra ili kako to svi
rado vole da ka`u - na krovu ovog
velelepnog poslovno - sportskog
objekta. Na toj visini svoju visinu
pokazali su mali umetnici FK Pa-
zar juniors, dve pobede i dva po-
raza su krajnji bilans, a uz malo
sre}e mogao je biti i bolji. Kako je
rezultat bio u sto drugom planu, a do-
`ivljaj stadiona i terena sa ve{ta~kom
travom u prvom, jo{ jedan od lepih
klupskih ciljeva je ispunjen.

De~aci i deca u ~etiri od {est katego-
rija koje treniraju u klubu, vo|eni osni-
va~ima Pazar juniorsa, Mensurom Lja-

ji}em, Miladinom Nedeljkovi}em i
Stani{om Sretenovi}em, igraju}i na
jednom od ~etiri takva stadiona u
Evropi (ostali su u Monte Karlu, Mar-
seju i Sen Galenu) napravili su prvi i u
pravom trenutku korak ka nekom li~-
nom fudbalskom krovu. Jedan od

osniva~a kluba i trener Mensur
Ljaji} ni{ta manje nije bio odu{e-
vljen vi|enim od fudbalera koje
vodi.

- Ba{ sam zadovoljan i igrom i
rezultatima. Kad sve utakmice sa-
`memo u jednu i vi{e smo pokaza-
li od Vo`dovca. Drago mi je da
smo svi zajedno u`ivali u do`ivlja-

ju izvanrednog arhitektonskog re{enja
stadiona. Meni ovo nije bio prvi bora-
vak na ,,krovu“, a opet sam se ose}ao
kao da ranije nisam video ovaj objekat,
mo`ete misliti kako su se ose}ala na{a
deca, rekao je Ljaji}.

P. Le{evi} 

\erlek na tribinama
Na tribinama stadiona Vo`dovca i

jedno dobro poznato lice - Armin \er-
lek. Do pro{le godine za{titni znak
Pazar juniorsa, sada prvo ime OFK
Beograda i kapiten i prva zvezda ka-
detske reprezentacije Srbije, koju }e
polovinom slede}e godine predvodi-
ti na Evropskom prvenstvu u Hrvat-
skoj, priliku da pozdravi pazarske pri-
jatelje nije ̀ eleo da propusti. „Nisam
ni sumnjao da moj biv{i klub i danas
ima odli~ne timove. Video sam neko-
liko fudbalera za koje sam siguran da
imaju kvalitet da krenu mojim stopa-
ma. Pazar je uvek imao talenata, a
bolje mesto za njihovo bru{enje od
Juniorsa ne postoji u mom rodnom
gradu“, re~e budu}a velika fudbalska
zvezda o koju se uveliko otimaju dva
na{a najve}a kluba.

REZULTATI
VO@DOVAC - PAZAR JUNIORS (2002. godi{te) 2:0
VO@DOVAC - PAZAR JUNIORS (2003) 0:6
Strelci: Bihorac 2, Petrovi}, Brahi}, Ziljki} i [krijelj
VO@DOVAC - PAZAR JUNIORS (2004) 1:3
Strelci: Brahi} 2 i Vukadinovi}
VO@DOVAC - PAZAR JUNIORS (2005) 2:0

Sti`e Javor
Novi Pazar - Fudbaleri Novog Pazara, vo|eni vr{iocem du`nosti trenera,

Izetom Ljaji}em, pora`eni su u 16. kolu Superlige od Vojvodine u Novom Sadu
3:0 (1:0). Golove za ,,lale“ postigli su: Palo~evi} u 8, Malba{i} u 76. i Meleg u
80. minutu. Sutra se Novopazarci na Gradskom stadionu sastaju sa Javor Ma-
tisom (13:00).

Kona~no pobeda
Novi Pazar - U 9. kolu Prve lige futsal sastav Novog Pazara kona~no je

uspeo da se raduje u Pendiku. Pobe|en je tim Jastrepca iz Blaca 7:1 (3:0).
Golove za doma}i sastav postigli su: Radetinac 2, Mici} 2, Bihorac, Sadovi}
i Kari{ik.

Kadeti na 12. mestu
Novi Pazar - U poslednjem 17. kolu jesenjeg dela {ampionata za ka-

dete, fudbaleri Novog Pazara prijatno su iznenadili pobediv{i u Kraljevu

sastav Kikera 2:1 (0:1). Prednost koju je doma}em timu doneo J. Petro-
vi} u 35. minutu anulirao je Brahovi} u 82, a kona~an rezultat postavio
je Ru{evi} u 90. minutu. Ovom pobedom sastav trenerskog tandema Der-
vi{evi} - Spahi} prezimi}e na zavidnom 12. mestu sa 16 bodova. [ampi-
onat se nastavlja 11. marta 2017. godine, kada na teren u [utenovcu sti-
`e Crvena zvezda.

Poraz Jo{anice 
Novi Pazar - U poslednjem kolu prvog dela prvenstva Srpske lige - Zapad

fudbaleri Jo{anice izgubili su pred svojom publikom od Budu}nost - Kru{ika
0:1 (0:1). Strelac jedinog pogotka bio je Risti} u 18. minutu. Jo{anica je ovaj
deo prvenstva zavr{ila kao 12. sa 17 bodova.

Tutinci drugoplasirani 
Novi Pazar - Fudbaleri Tutina na zimsku pauzu odlaze kao drugoplasira-

ni tim zone ,,Morava“. Lider lige je Radni~ki iz Kova~a (32 boda), Tutin je saku-
pio (30). U 15. kolu Tutinci su kao doma}ini pobedili Slobodu iz ^a~ka 3:0. U

zoni ,,Drina“ sjeni~ka Sloga odmara}e na 13. mestu sa svega 12 bodova. Pre
odlaska na odmor Sjeni~ani su do`iveli novi poraz, u Bajinoj Ba{ti njihov ime-
njak slavio je sa 3:1.

Neo~ekivani poraz 
Novi Pazar - Neo~ekivan poraz do`iveli su odbojka{i Novog Pazara u 6.

kolu Superlige i na taj na~in posle samo jednog kola ponovo su prepustili me-
sto lidera {ampionata novosadskoj Vojvodini. Na gostovanju Ni{ IGM Mlado-
sti pora`eni su sa 3:1 ( 25:22, 25:18, 18:25, 25:20).

Dobri rukometa{i i ko{arka{i
Novi Pazar - Rukometa{i Novog Pazara iza{li su kao pobednici iz me~a 8.

kola Super B lige. U Pendiku je savladana In|ija 25:20 (9:8). Ko{arka{i nasta-
vljaju sa dobrim igrama i osvajanjem bodova. U 8. kolu Prve republi~ke lige -
Zapad trijumfovali su kao doma}ini sa ubedljivih 40 poena razlike nad [apcem
106:66 ( 18:19, 30:15, 25:9, 33:23). 
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Dve pobede i dva poraza: 
Zajedni~ka fotografija dva tima

Zadovoljni igrom i rezultati-
ma: Sa utakmice Juniorsa i
Vo`dovca 

^etiri selekcije mladih fudbalera Pazar juniorsa odmerile snage sa Vo`dovcem

Fudbal na krovu 
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MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki 

vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 

44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

Nova Varo{ - Tridesetak u~enika zavr{nih raz-
reda novovaro{ke Gimnazije i Tehni~ke {kole po-
kazali su pre nekoliko dana plemenitost na delu
u~e{}em u akciji dobrovoljnog davala{tva krvi,
koju je organizovao lokalni Crveni krst i u`i~kog
Zavoda za transfuziju. 

Zahvaljuju}i humanosti maturanata, koji se
ve} po tradiciji rado odazivaju ovakom tipu akci-

ja, prikupljeno je vi{e litara dragocene te~nosti.
Prijavilo se tridesetak |aka, od kojih su 22 ispu-
nila uslove da daju krv. 

- Ponosni smo na u~enike zavr{nih razreda
srednjih {kola koji su uvek spremni da i na ovaj
na~in pomognu sugra|anima u nevolji. Iako je
broj maturantskih odeljenja iz godine u godinu
sve manji, broj davalaca krvi u ovoj kategoriji se

ne smanjuje, ka`e Milena Jojevi}, sekretarka OO
Crvenog krsta, i dodaje da su dragocenu te~nost
ovog puta darivala i dva prosvetna radnika, kao i
~etiri fudbalera „Zlatara“ u malom fudbalu.
Ovom poslednjom akcijom, Novovaro{ani se se,
ina~e, u~vrstili na listi najplemenitijih i najuspe-
{nijih na polju davala{tva u Okrugu, a i {ire. 

R. P.

Akcija dobrovoljnog davala{tva krvi u organizaciji OO CK

Krv dala 22 maturanta 
Tinejd`erke uvek spremne da 
pomognu. Sa akcije u Domu kulture 

Berane - U~enici Osnovne {kole ,,Oktoih“ iz
Podgorice, predvo|eni profesoricom Tamarom
Damjanovi}, uspje{no su sproveli humanitarnu
akciju za pomo} stanovnicima Berana ~ija je imo-
vina znatno o{te}ena u poplavama koje su nedav-
no zadesile tu op{tinu. Dvanaest paketa odje}e i

obu}e bi}e uru~eno stanovnicima najugro`enijih
beranskih naselja. U poplavama koje su zadesile
Berane poplavljeno je vi{e stotina doma}instava,
a evakuisano je oko 400 gra|ana. O{te}ena je put-
na i vodovodna infrastruktura. Vlada Crne Gore
je odobrila interventnu pomo} za ubla`avanje {te-

ta nastalih od obilnih ki{a i poplava u novembru
2016. u ukupnom iznosu od 240.000 evra. Za po-
mo} op{tini Berane namenjeno je 75.000 evra, Ro-
`ajama 55.000 evra, Plavu 35.000 evra, dok op{ti-
ne Petnjica, Gusinje i Andrijevica dobijaju po
25.000 evra. C. D. 

Tutin - Slu`ba za hemodijalizu u
Domu zdravlja u Tutinu dobila je od
farmaceutske ku}e „Medicon“ savre-
meni aparat za hemodijalizu, ~ija je
vrednost 10.000 eura. [ef ove slu`be
Nedim Hamzagi} rekao je radiju Sto
plus da je ova donacija rezultat dugo-
godi{nje saradnje tutinskog Doma

zdravlja i ove farmaceutske ku}e. Slu-
`ba za hemodijalizu u Tutinu trenutno
raspola`e sa 11 aparata i devet dijali-
znih mesta, koje koriste 24 pacijenta.
U poslednje dve godine broj pacijena-
ta se pove}ao za 10, {to nije malo u od-
nosu na broj stanovnika Tutina, upo-
zorava dr Hamzagi}. S. D. 

Sjenica - Izvo|enjem zemljanih
radova, izgradnja turisti~kog etno-
kompleksa „Sjeni~ka ku}a“ je i zva-
ni~no po~ela. Ukupna vrednost ra-
dova iznosi oko 30.000.000 dinara.
Sredstva za izgradnju objekta su

obezbedili op{tina Sjenica, Turisti~-
ka organizacija Sjenica, uz podr{ku
Ministarstva trgovine, turizma i te-
lekomunikacija. Rok za zavr{etak
prve faze je do kraja gra|evinske se-
zone 2017. S. D. 

Po~ela gradnja 
„Sjeni~ke ku}e“ 

Aparat za dijalizu 
tutinskom DZ

Pomo} poplavljenim op{tinama u Crnoj Gori 

Za Berane 75.000 evra


